
证书二维码

证书编号：ISC-SA-2025-0437

兹 证 明

广东时正信息科技有限公司

统一社会信用代码：91440101MA59EF7X6W
注册地址：广州市南沙区南沙街进港大道 581号 1213房 邮编: 510000
经营地址：广东省广州市南沙区南沙街进港大道 581号 1213房 邮编: 510000

经评审，服务能力符合

GB/T27922-2011标准要求
认证范围：

计算机信息系统集成及运维服务、计算机软件开发、计算机软硬件
销售的售后服务（五星级）

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审查合格通知书》和年度审查报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2025年 05月 06日
有效期至：2028年 05月 05日

    
售后服务认证证书



Registration No. ISC-SA-2025-0437

This is to certify that

Guangdong Shizheng Information Technology Co., LTD

The social credit code：91440101MA59EF7X6W

Registered Address: Room 1213, No.581, Jingang Avenue, Nansha Street, Nansha District, Guangzhou City

Audit Address: Room 1213, No.581, Jingang Avenue, Nansha Street, Nansha District, Guangzhou City

Which is in conformity with

GB/T27922-2011

This certificate covers the following scope of

Provide after-sales service for Computer information system integration and maintenance services,
computer software development, sales of computer hardware and software（Five star）

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision
and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)
Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date：2025-05-06

Expiration Date: 2028-05-05

Cert code

Certificate of after-sales service


